

## اعلان طرح عطاء رقم 2023/22

### **والخاص بنظام ERP**

يعلن الصندوق الأردني الهاشمي للتنمية البشرية عن رغبته في طرح عطاء والخاص بتوريد نظام ERP. فعلى الشركات المؤهلة والراغبة بالدخول للعطاء ولغايات الحصول على الشروط المرجعية يرجى الاطلاع على الموقع الالكتروني <https://www.johud.org.jo/ar/Tenders>، علماً بأن آخر موعد للتقدم وتسليم العروض في موعد أقصاه الساعة الثالثة من بعد ظهر يوم الاحد 30/7/2023 في مبنى الصندوق الكائن بالهاشمي الشمالي - حي ابو جसार - مبنى رقم 38 او عبر البريد الالكتروني [Procurements@johud.org.jo](mailto:Procurements@johud.org.jo). علماً بأن أجور الإعلان على من يرسو عليه العطاء مهما تكرر عدد مرات نشره.

---

### **2023 for the ERP System**

The Jordanian Hashemite Fund for Human Development announces its desire to invite for a tender for the supply of an ERP system.

Qualified companies wishing to engage in the tender, and for the purposes of obtaining the terms of reference, should see the website <https://www.johud.org.jo/ar/Tenders> , noting that the deadline for applying and submitting offers is no later than three o'clock in the afternoon on Sunday 30/07/2023 in the Fund's building located in Al Hashmi Al Shamali - Abu Jassar neighborhood - Building No. 38, or via e-mail: [Procurements@johud.org.jo](mailto:Procurements@johud.org.jo).

Regardless of the number of times the announcement is published, the announcement fees shall be paid by the party to whom the tender is awarded.